
ZAPISNIK

sa 2. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 13. rujna 2024. godine s
podetkom u'1.2,30 sati u Turistiikoj zajednici grada Pule.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Filip Zoridii, Boris Zgomba, Andi Vitasovii, NataSa Stojkovski,
Aleksandar 5uran, Walter Kapov.

Opravdano odsutni dlanovi: Manuela Kraljevii, Dolores Dragun, Reli Slonim.

Ostali prisutni: Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Matea Faraguna Koste5ii.

Predsjednik TZ Grada Pule pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanova za

njezino odrZavanje i dono5enje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaie sljedeii dnevni red:

1,. Usvajanje zapisnika sa L. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Mi5ljenje Turistidke zajednice o iznosu visine turistidke pristojbe za 2026. godinu,
3. Advent u Puli

4. Zahtjevi,
5. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1)

Zapisnik sa 1". sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

Pod todkom 2. direktorica je pojasnila kako sve lokalne turistidke zajednice trebaju dostaviti miSljenje

o iznosu visine turistidke pristojbeza2026. godinu Zupanijskojturistidkojzajednici kako bise donijela

Odluka o visini turistidke pristojbe za navedenu godinu te je dala prijedlog da iznosi ostanu kakvi su

bili za ovu godinu i da se ne ide na poveianj'e s obzirom da je poveianje i5lo vei od ove godine.

Prijedlog da iznosi visine turistidke pristojbe za 2026. godinu ostanu nepromijenjeni jednoglasno je

prihvaien.

Ad3)

G. Zoridid dao je rijed direktorici da pojasni todku 3. dnevnog reda ,,Advent u Puli". Direktorica je

objasnila kako je na prethodnoj sjednici vei prezentirala idejni koncept obrta lnspirolab ,,Advent u

Areni", no kako je u meduvremenu pristigla joi jedna ponuda druge firme Arctic d.o.o. ukratko je uz

pomoi powerpoint prezentacije prezentirala oba koncepta. Napomenula je kako se komisija u

sastavu Emina Popovii Sterpin ispred Grada Pule - Pola, Sanja Cinkopan Korotaj ispred TZ Pule, Deni
Gobii Bravar ispred Arheolo5kog muzeja lstre, Tanja Milidii ispred JU Pula Film Festivala i Marko Uhad

ispred Konzervatorskog odjela u Puli sastala te nakon detaljnog razmatranja oba koncepta donijela
zakljudak kako vizualizacija obrta lnspirolab veiim dijelom udovoljava konzervatorskim i ostalim
definiranim smjernicama, obzirom da sadrii veii broj razliditih dekorativnih elemenata tematski
povezanim sa spomenikom, a dekorativno rjeienje predloZeno za prostor tribina je inovativnije.
Zatim, navedeno rjeSenje ne pridodaje posebnu paZnju gastro kutku, 5to takoaler viSe udovoljava



definiranim smjernicama te su vizualizaciju obrta lnspirolab predloiili Turistidkom vijeiu TZ Pule na
fina ncira nje.

Prijedlog da se idejni koncept ,,Adventa u Areni" koju je osmislio obrt lnspirolab financira od strane
Turistidke zajednice Garda Pule jednoglasno je prihvaien.

Ad 4)

Zahtjevi koji se odnose na manifestacije i putovanja razmatrani su s obzirom jesu li zadovoljili kriterije

bodovanja i s obzirom da su podneseni nakon poziva za dodjelu sredstava koji je bio objavljen u 10.

mjesecu 2023. godine.

Nakon provedene diskusije prihvaieni su slijedeii zahtjevi:

1.. Hrvatskoj sveudiliSnoj nakladi odobreno je 1.000 € za objavu knjige Franka LukeZa ,,Poslovice
o iiu ipiiu" kojom ie se otvoritijubilarni30. Sa(n)jam knjige u lstri.

2. Umjetnidkoj organizacili Akcent Studio odobreno je 1.000 € za odlazak na koncertnu turneju
Elis Lovrii u Japanu,,Dvije kapi mora/Umi no ni-teki" od 13.-31.10.2024. godine.

3. Umjetniikoj organizaciji Kazali5te Ulysses odobreno je 9.000 € koja ie se uplatiti u 2024.
godini, a liza dogovoreni program sa Direktoricom iProdelnicom za kulturu u2025.godini.

Nakon provedene diskusije odbijeni su slijedeii zahtjevi:

1. ,,Dobrilijada" u organizaciji Studentskog zbora Sveudili5ta Jurja Dobrile u Puli.

2. Aeroklub lstra - odlazak na Sport Fest koji se odrZava od 18.10.-20.10.2024. godine u Poredu

3. Kulturno umjetnidkom dru5tvu Uljanik za odlazak na snimanje emisije,,Dobro Jutro Hrvatska"
2t.09.2024. god ine u Zagreb.

Pod todkom razno predsjednik TZ Grada Pule iznio je vijeiu dvije molbe koje su mu upudene od
strane Umjetnidke organizacije KazaliSte Ulysses za dodatnim sufinanciranjem njihove manifestacije

,,Brijunsko ljeto7024." koja se odrZala od 15.07.2024.-31,.08.2024. godine na Velikom i Malom Brijunu
u iznosu od 9.000 € te od strane ATI d.o.o. takoder za sufinanciranjem ,,Prvog Hrvatskog kongresa o
upalnim bolestima crijeva" koji se odriao od 28.-30.6.2024. godine u Hotelu Park Plaza Histria u Puli.
Napomenuo je kako je umjetnidka organizacija KazaliSte Ulysses potrebna i da rade dobre stvari te da
je njihov projekt dobar projekt te je zamolio da budemo podrSka i ove godine ako je moguie, a

ukoliko se ne jave na vrijerne za 2025. godinu da ih se ne financira. Vijeinici su mu skrenuli painju
kako su za navedenu manifestaciju vei odobrena sredstva na26. sjedniciTuristidkog vijeia odrZanoj
13.03.2024. godine unatod tome Sto se nisu javili na Poziv za predlaganje programa u2023. godini.
Dodali su kako vijeie treba biti dosljedno u svojim odlukama, s dime se g. Zoridii sloZio i rekao da se

treba driati Zakona i pravilnika. Nakon provedene diskusije predloZeno je da se Kazali5tu Ulysses ipak
odobre dodatna sredstva jer je rijed o dodanoj vrijednosti za destinaciju te da se navedena odobrena
sredstva iskoriste u sljedeioj godini za program u Malom rimskom kazali5tu. S navedenim su se sloZili
svi dlanovi Vijeia te je prijedlog prihvaien jednoglasno. Sto se tide prijedloga da se sufinancira ,,Prvi
hrvatski kongres o upalnim bolestima crijeva" organiziran od strane ATI d.o.o. isti se nije ni razmatrao
jer je ved bio na vijeiu iodbijen 9.7.2024. godine.

Upravo vodeni primjerom Ulysses ijoS nekim sludajevima Vijeie je odludilo da se potpuno iste stvari
ne mogu vraiati na Vijeie. MoZe se jedino raspravljati ako su se znadajno promijenile okolnosti pa se

time mijenja i financiranje.



-:---

G. Zoridii iznio je jo5 jedan prijedlog za suradnju kojije u meduvremenu pristigao od strane hrvatskog
influencera Kristijana llidiia koji bi na prolje& 2025. godine boravio u Puli zajedno s osam svjetski
poznatih influencera s ukupnim dosegom od 25 milijuna pratitelja te bi na taj nadin promovirao grad
Pulu. lstaknuo je da je rijed o velikom projektu, znadajnom za na5 grad i promocija koja nema cijenu.
Suradnja bi koStala otprilike 70.000 €, a gradonadelnik ie probati osigurati dio sredstava od strane
Croatia osiguranja, Adriatic osiguranja, Zagrebadke banke i ostalih sponzora. Ukoliko bi se osigurali
dodatni prihodi, prijedlog za sufinanciranjem iSao bi i prema Turistidkom vijeiu. Direktorica je
predloZila da se navedena suradnja predloii Hrvatskoj turistidkoj zajednici te Turistidkoj zajednici
lstarske Zupanije kao viSim instancama te napomenula da ie stupiti u kontakt s g. llidiiem da se vide
detalji projekta.

Direktorica je dodatno upoznala dlanove Turistidkog vijeia s Planom upravljanja destinacijom, koji bi
u dogovoru sa Gradom Pula proveli zajedno s Klasterom turistidkih zajednica Juine lstre buduii
imamo iste pruiatelje komunalnih, vodnih, elektro i ostalih usluga, te se deka dono5enje novih
Pravilnika kako bi se krenulo u realizaciju Plana. U sklopu projekta EDIH Adria razvit 6e se platforma
na koju ie se ubacivati svi podaci raznih pruiatelja usluga (Vodovod, Herculanea, e visitor...) kako bi
isti bili digitalizirani i objedinjeni na jednom mjestu, a za realizaciju navedenog projekta zaduZena je
tvrtka Ericsson Nikola Tesla d.d. Direktorica je pohvalila navedeni projekt koji ie svakako olak5ati
prikupljanje samih podataka te provedbu Plana upravljanja destinacijom, jedino je pitanje da li ie se
navedeno stiii napravitiza,prvi Plan upravljanja destinacijom juzne lstre.

Sjednica je zavrSila u L3.30 satil

Matea Faraguna KosteSii iednik

Dr. Sc. Fi, ,oridii prof.


